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Glavne godišnje skupštine Kiao-kluba **2agreb%odršane 
đse 22.veljače 1962.g.u 19 sati u klupalcfe prostorijaaatlrg 
Žrtava fašizrn 14.

1. Sakoa ustanovljenja potrebnog kvonamtđotađaaji -pred* 
sjeeaik 141*^ OUbBĆAHB otvara skupštinu i pozdravlja prisutne
1 sa »lmito3t druga BiiAXXA J^^BIĆA, JOSIPA VUU i TVH2KA BIČIĆA, 
kao i sve prisutne dlanove kluba.

2. Ite prijedlog pr^fsjeđsika QBSsCAHISAtu radno precejeđ- 
aištvo skupštine1»ubrani su đrugovli za predsjedatelje WMV 
IV^te sa članove Arh.SVOEDllB POŠGAd i JUBAJ PAJIJIĆ*

2a sapisnidar© isabrea je dotadanji tajnik JSUKO HAB^- 
S$CX,a sa ovjeroviteljs zapisom V1OIKIB JAtOBIĆ.

>• IW^W U^VBCE 01S0ZU za 1961.g.čita tajnik ŽBUKO 
HA URjTQX.(U prilogu pođ 1.).Izvještaj s® prina.

4. BMGOHIČŽI XZVJBšW. daje predsjednik MIXOb OKESČAHIB. 
Izvještaj se prim.

5. J2V3^^J|£Z0BaLJ£§0M tog IV-AH ZOBBC.Isrješ-
taj se prima.

6. W£HM2_izm^au

gBLJKO EA^tM^OK - U klubu postoje dva proble3a9koji se kao 
bolaa točka vuku veđ gođiMam^i o prvome od njih diskutira se 
sa svakoj skupštini.

Oscovsi je i prvi problem posanjkanje aovšealh sredstava 
kako bi se rad u klubu mogao odvijati prema zadao ina, koje pred 
nas postavlja zajednica.Osnovni je zadatak našeg kluba Ealsanje 
filmova,a sa to sije bilo veđih mogućnosti zbog pomanjkanja 
materi jalaih sredstava.

Drugi problem - poslovi u klubu tolilco su se razvili i 



umnožili, da se danas neminovno postavlja probl«s stolnog pos- 
lovsog eekretara kluba,kojl bi vodio klupsku adoinlst3Wiju.
2o bi lice ©oralo toati vreaena,đa se sasvto posveti tca poslu. 
Postoje dvije alternative? ili đa se usne stalni namještenik, 
sa pusto mcsto vreffienaa,£Li da taj posao preuzme koji veo pos
tojeći nar ješt^lk narod/© tehnike,ttoe,da m se povisi sa ne- 
koliko hiljada mjesečni prihod,time da us svoj redovni posao 
obavlja i posao u klubu.no tu se i opet postavlja pltaaje mte- 
rijalaih se takav čovjek plati.Ka »ovo: je uprav-
MB odboru kao osami zadatak da taj složeni problem riješi. 
Stari Oprava! odbor je to poručao,ali sije uspio.

Postoji golem razlika i^to nekadanjih starijih 61a- 
aova kluba,! aovih,koji danas pridolaze u klub,® to je veslam 
oslađim.Kekud su članovi gasi nabavljali trsku i s^imli,pa 
sati® projicirali aa euEtaaoim te svoje filmove,! us ornu kavu 
o Mjina aisliitirali.SazBvno, takav je rad dana® o^e/o, zbog 
velikog p^lcupljeaja f i točke trake i tehničke obrade filma. Oni 
ou većtom satoali na oseici,pa su takovi filuovi bili 
jefttolji.

Đbbm u klubu prevladava sasvis dru< ačiji oistea ruda. 
Satoaju se ekipni fitoovi.Bovi klasovi Sto se upiflUfOđEBhfpri- 
je nero su polusili bilo kakav ktooamterski tečaj i položili 
ispite,traže da to se dade Imiera i fitoska traka,pa da sutoaju. 
Ti ljudi dolase u klub sa preteci jama da postanu profesionalni 
filmski radaicsi,đa iskušaju svoje sposobnosti,! ako ih 
pokušaju prodrijeti u profesioaalau kinematografiju.nar^  ̂
je positiv'o, jer je lxfiltsn@ija iz redova kiiwesatera najpozi- 
tivaiji put stvaranja novih profetšio’.mlaih filmskih kadrova.

Sa takovto se ali radom »e slažu stariji Sladovi, -oj 1 
ga smiraju megalomanskim,! i3 tog su se rasica većiaon po
vukli, jer u takovom radu m nalase zadovoljenja za svoje e^tu- 
zijaotidko-^feeustičke ambleije.rostavlja se probioa te 
Sla//0ve aatrag prividi na aktivni rad u klubu. Svakako je to 
rješivo forai^jes sekcije starijih SlaMO^,koji bi radili po 
svos starce ronaatiče on obič&ju.Deaašaji sovi članovi od kluba 
mao, o čekaju,® salo ©u đaju.Tu se postavlja neatocvao pitanje 
dotaoi^kako bi se mogli odgajati novi kadrovi,pa između njih 
iskočiti darovit! pojedinci.

klubu.no
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Pokušalo se uspostaviti veae sa profesionalaca kiaesato-
frafijostkako bi se dobila od njih sredstvo prvenstveno u film- 
škoj traci i potrebnoj tehnici se rad kluba« Diskutant Je kao 
pređrtavsik kinoumtera u svojstvu sekretara ^inc-kluba ^Zagreb« 
prisu© trovao Glavnoj godišnjoj skupštini EHUŠTTA PIUSKIH HAD- 
NIKA IIWA1£K£ u Biječaju 1961«gođiae»Too j© prilikom < ovorio i 
ukazao m teške saterijalne uvjete klsoamtera^lsao i đa ce kođ 
popi®jenja »ovih filmskih kadrova računa na ki»offioater©,kao aaj- 
pomnije za tc«Iaglasio je ton prilika,da svih 25 prikazanih 
filsova na Jubilarno® festivalu Sino-kluba •Zagreb "»ođržancei u 
proširen 196o.g«povođa» proslave 25-gođlšnjiee klubat4isu doctlg 
li cijelu koštaš ja jednog jedlnea. kratVoretražncg profcsimal- 
nop film,a neki su i tehnički i umjetnički bili ne visini pro- 
fesiOTaluof* film.

Diskutant aarlašava da je njegov govor t<^ prilikom prim
ljen sa velilcln odobrava 5jem.Bilo Je i ponuda sa^istenturu«Kas- 
nije je u direktnom kontaktu sa prođuee»tiBa pokušao nešto po 
ton pita ju postlditali osir obeđoaja i oduševljenja s njihove 
strane wlje bilo sikakovih koakretaih pMltivaih rezultata.

Diskut^t se osvrđe »a riječi druga Oreščsnina,koji sva- 
koc? pri lik sxi naglašava ,kako u klubutkađ treba realizirati bilo 
kakav ftl^poetoji samo jedra kas®ratkoja je to u star ju igvr- 
šiti - i to Hsholaoeva.Mlo je plaMOvn da se ssimju reklaoai 
i dota^Etarai filmovi za naručioce.Diskutant traži ođ Orešoa- 
»iaa obja^jenje po tom pitanju,jer je sam uvijek
sprema* u klubu raditi kmezu aa svojoj vlastitoj mmerifu ok
viru svojih vressBslclh Boguđwosti.

Diskutant je mišljenjatđa bi u klubu bezuvjetao trebalo
polovno fomi^ti •producentsku grupujkoja je ranije postojala« 
Ovako j© pitanje primaj® scenarije za realizaciju ne jasno i
problematično.Sas je povrijeđen povode® dawnja prijedloga za
realizaciju nekoliko filmova JOIHMJ 2A OXSEIX® l^Al: uc-trnt :js sux-
TbHBIH DšEIASHOCUIttooJl je obeđao klubu stasovitu mterijalau 
pcEod.Međi sa prlprem-a za igra«! filmtđso je tek kratke si- 
aopsis© sa filnovetkoje je namjeravao raditi.Navodno je drug 
SUDGV1Ć izjavio da ti materijali nisu Interesantni.Diskutant 
postavlja pitanja neshvačar ja kako drugu Sudovi ču nije bila in- 
tereeaataa tem za dokumentarni fila o narodnim heroj im setrs.- 



aa tekwiđ#k©js bu ustaše aakon divljačkog amčesja likvidirali, 
ili tema o nepoznata starom terebu,ili ©na o reportaži o aod- 
a® 2agrebu.Ako je po srijedi kakav lični stav druga Sudovima 
pr^a aj«3u,điskuta»tu je žao što drug Suđovič sije prieutaa, 
đa nu Jade konkretno objašnjenje svog stava.

formirana producentska grupa treba da dade koakretao 
obrualožeaje svakog primljenog, ili odbijenog scenarija sa rea- 
lisaciju ekipaih filmova kluba*

Još je jedan veliki problem društveni život kluba,u 
koji sped« i formiranje sekcije starijih članova.Treba riješiti 
materijalnu ba3u,teko bi postojale »oguteosti sa sntsanje više 
filmova nego do sađa.Ereba izazvati interes članova su klub,a 
to se nože postidi moguteošte da se snimaju filnovis<^^aisi- 
majm društvenog živote održavam jer; drugarskih večeri, 1 t.đ. 
2?reba kod toga imati u vidu da stem vedina novih članova teži 
te pr^esioaaligin&^pute® isobzasbe i iskustava stočeaih u klu- 
bu,što je sa interese zajednice pozitivno i potrebno.

- Glavni rasl^ da članovi slabo posjeduju klub 
je po njegovo- mišljenju dinje tica, te četvrtka gledamo saw 
prolecfomlsa filmove,a amaterske sve maje.T^te je stepa,i 
sato čla./ cvi sve maje saimjiumv© je mišljenje,koje postoji 

ttiile jflefttti asm ftlwwi mke osobite 
jetalčke vmjeđsocti.2reba prvwstwso gledati ajuaterske fil» 
nove,pa mter osi bili i slabiji.irebalo bi po m^uđuosti na
baviti temite us SBižeau cijenu,te bi to čikova više mtete- 
resijmlc 1 privuklo u klub.

- Izvještava o radu svoje pimiMs saksije, 
ž^el vole film i interesiraju se sa ajega.Ođ teđa je saksija 
u aktdteu osnovaacimla je u klx,bu svega dvije projekcije, 
teci bi željeli Imati više projekoija.Prof.Šarič je sate za- 
počeo sa učmlolm fot^materskl tečaj i otvorio foto-seteiju. 
Več se više tete prijavilo sa sc@^rijim, izrazivši želju te 
s»imju*A te li od jednog djeteta možemo tražiti neke salata 
kvalitetne filmove ?...Potreba© je wo da ti teci uče,i te 

ide u širiw.5reba loviti rad,a to je bilo aaemgu^ao 
®bOg poraajteaja trake.
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MsfcutaMt Mali da je poželjno maje statistike,© više 
sc^adaosti sa rsđ.M sastasei&a detvrtkaa trebalo bi cs^anisi- 
šuti difikuslje.K^a to ittereul^taj đe ©ctati sa teljoc da 
nešto nauči, u budućnosti treba povesti viša računa o đjoci,jer 
su eaa Želja© da nešto aau&e o filsu i štetom stanovitu filsw 
sku. kulturu*

•$•$■• gledamo Mm | -.-ovo 
filmove»koji nisu najbolje kvalitete.Irebalo bi nabaviti kvali
tetnije filmove od USISA Hi Institute đe Fwioerkojl bolje ođ- 
gonom ju sa prikaz iva« je u našea klubu. Drug Hoholuč uavođno 
tvrđi đa sa ti filmovi teško mbu.vljaju.Jakoliđ predlaSe đa se 
delegira čva-tri dlana kluba,koji za to im ju vol je, da odu i 
nastoje sa distMbaterim wčinlti lahor kvalitetnijih fllMm, 
koji bi se redm prikazivali u klubu.aozultati bi tada bili 
daleko bolji.

VDADIlli^^ • 151 gledali takove filmove, Mali
đa bi trebalo organizirati kružok©,u kojim bi sa u tla fil
movima điskutiralo.Bije dovoljno đa ih samo vidhaotpa ©ima 
Wi»

»m-oa - rocođi uem Mi od kuda .Pokušavali su m»Ha-
beri tok i ;.udoviđtali je sve ostalo eano a© šeljam i pokuša- 
jima. bucović je nekoliko puta rekao đa đe dovesti profan i 
pripresljo e su bile projekcije,ali ajih sije bilo,jer da su 
Korali otiđi »a drugu stranu.Orešdaais je pokušao i sa te’iaiđ- 
kin direktorom •8Qbx8va-filmw Šsaiđ®£<CMi imaju volju da nešto 
đaću,ali do toga ne đdazi.Sve ©stajo samo na lijepiš? riješim.

rickutsat odgovara Eaberštoku po pitanju k&j^re.B&beršto- 
kovat?iaiolaaevu,OzešSe>i»ova i Zor&oova kanera su isvsBnetali 
treba i r@šiser,koji bi noga© aačiaiti dobar fila.Ali treba to 
sve organizirati,© za to treba čov^koji đe to ranit i, te mđi 
ljude,koji đ® filaove aaruSiti.

2q pitanju scenarija - Za svoje plasirane filmove llaber- 
štok je dao saso krutka ađ hoo ideje.Trebalo je >000 dati 
koakrctae scenarije i prijedloge.

društveni život u klubu je veliki problem. Pri .goditi se da
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»em da klasovi aebe previše ©lješe i Male
prep©sitiw© o sebi.Treba biti skrasi ji,pa donijeti £13« to 
ee primanje i ksl^tku^^ m^er kukova ta kritika bile.Keki 
dlasori^^l to tova3i svoja prva pokušaje (kao »a pr.Opslger), 
davali su lb »a projekcije,bes obzira »a to kakova đe biti kri
tika,

Msteutaat MbII da toug J'akoliđ prestrogo glada »a £31* 
B©w,teji se četvrtkom 5« «• stud^t Historijo

traži u filmevim smo 5« »obaviti,
pwugiwt3ltoBij®ti i rabati £OmMsNM se filsmn teško 
dobiju,^ treba tosti o®o što mžmo dobiti .»togi sa filmovi

i od BMmAmB sveaMlidta grada togreba.Ss® IMMMM 
moga je puta pasiva© ljude to ćlcMrUraju © prikassaia £11- 
^©vis^ali »ikad ulje »itko sa^odso diskusiju.

Bl^mtaat se osvrđe »a diskusiju druga torida.sađ je ri- 
jaš o ^Xadixi#oa oa uvijek pretpostavi ja mladim i rod cola- 
dla^e E^oija,Svakako treba riješiti i probio,kako đa se u 
klub poaovao privuku stariji Maaovijkojl su se sasvis povukli. 
Stariji ae w» shvatiti alata šlagove i sjihove a^bi*
©ijs,a »lsu si u kojem slupaju sladi žlasovl krivi žt© su se 
stariji povikli.?oželjB© je da osi oe»iju ^voju sekelju,! M 
se opet sastaju, i u i ose Ih ^itku se Se cea® tat i.

Svakako treba dati sve mof-udaosti sa rod o®ladiw.»© ko
liko je .god projekcija drug oarlđ sutiv^lo,toliko Ih je bilo. 
Mat «® ^1 picrntri budu aktiva© bavili klaosat^tafiJoB-kisoam- 
teretvoi«,đame sutra de biti pravi mjstovi kiM®s^sgsafije,

Materijal treba štedjeti. Jer je ^up,a ^ema© mtertjal- 
Blh eredetsva da ge sabavla©.treba dati prednost o^ioi, jer je 
» *J*1 jeftinije radit i ,a to je saprav© »žaterski forvit.

1MMI *1J* u klubu gfMMl mOeb koakretra dl^sija« 
oreddaBlB smtra,đa treba gledati dcskumstarea filsove. 

Jer t|M* BB >1 IjJOMTnlf sina! svijet preko flMem«

JOSLB WK * b pogledu rađa kluba i q prsblesu SEateri^a Meli, 
da treba c:aaa£ pođi sa »ovog aspekta, a re sa sto Jal Išta, koje 
je prije ud raž i vela ljude i mwlo ih »a amterisan,T«Ma© je 
amterism sasvim seSta drugo*! stala© ljude mši jeđ»© te isto.



Darne Je palo pite;aje,đa li »g® je klnb potre
ban to bi spremi! profesiosale*!!! m je aski drag! ulij.Klub 
je oforaljea i živio je nkterijalslB eređst^m ljudi,koji su 
troškova njegovog posto jar-ja mogli ssxi saoslti»A ta eu iaeva 
i nešto postigle u asatersteo® fiSmuSjisa je trebao amterskl 
klut,to se izživljavajv u svm hobbyu*mms je te^emija »cvih 
dlanom to ispita ju svoje epeeubaosti,! Sin vide aeke uspjehe, 
o^i Msla kako bi se pr^r«eicmaliiiwll«niwke Ikole kod »a® 

postoje»iako se u tom vigek^tao pckutovslo*LJmi sastoje 
stači zutl^ i prodrijeti sto prije u profesi^mlw kl^esato- 
grafijtujjsnas w. te^o vre©e»a više *e dozvoljava cac« 
vje vrewaa i« potrebe sa rasofcodtuSvataco ^.wišlja zaiso to ovo* 
kl svoj rdbsut ugradi u svoj autratoji život i poslv*Ttem£ je 
klaor^aterlns® kao hobhy previše sk^*Xađ članovi u klubu Btek- 
xu uvjerenje to su sposobal sa filmkl md.osi nastoje prodrije
ti u filselm industriju«

M li druma postoj« i sredstva da se to pru
ži ?.».SV8dmM bi tato bilo viie istereea i vite Slaacmi*2r«^- 
lo bi pružiti sK^A^ti đa ss is sredstava kluba (m vaajekm 
pomodi) seijsi rodi&sje aekoliko filEiova.So đasas je i 
iatostrija došla đo pr^lmw p^aajksmje ®2<o’?opakih sredstava* 
Zato :«ea» »1 ra®uaj<mmja m ki •oamterisaByko}lko bi to tre
balo«

SepubllSki odbor pokužava to rljeSi problem pitsrja potreb
nih riteri jalnih sredstava# i’reba ©©Igrati potrebitu tehniku i 
sredstva sa rađ,sa traka.I lm wđe đa 4e se ta sredstva uskoro 
sadi«

mi«: TCk slali da se aa M aišt® p^tlelb tlmeateo se 
forsira sas« upravni <^bor sa mađatSB od tri mjeseca,tokle 
priva^re^og karaktera#Ako taj odbor ae uspije rijeliti pitsaje 
sredst«vatšt& 6e biti o^da ?».#Ođgwor bi nrso biti Jediro 
taj,to s« radi sao Sto je Hwruđe bes sekret&m i vedlh ©red- 
stw&«

0 problem društvenog života u klubu misli,to je teško 
SAleđ^ti ljude de dolaze u tako oskuđte .prostorije*lm dane« 
daleko ljepših prostorija klubova*«« je teško ljude privudi* 
Ovo su prostorije više iz ®rittlet»Bgo to služe ©a etalMije sas- 
taja je članova#
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0 projekt jana u klubu,u wsi moga Sto je rekao drug Ja- 
kolid drug Vuk Meli da bi trebalo više pređi na projekcije ama
terskih filatwa,a i nadi ljuća,koji bi i>okuBali nabaviti aa pro- 
jekclje kvalitetnije filmove. Te svakA: o jedan čovjek eas se mo
še v. i iriti. Trebalo hi oko toga angažirati više lica, jer sa to 
treba i više vre^ua.^ojekeije bi trebalo tmaprijeđ najaviti, 
te uposcrlti da de se us pojedini film govoriti i o stanovita 
problemu*

u prošloj Je godini bio mjpmitivnlji md e mladine®* 
U isvještaju je trebalo naglasiti savjetovanje sa f jecou,koje 
Je prošle .mine održano,Jer je tu poetlgrut lijep UGpjeh*Klu3b 
treba we godine nastaviti taj rad 1 pmodi ki»<*lub<wiE® po 
školam,irebo se više usmjeriti na taj rad (teSajevetprojekci- 
je,pro -rca tečajeva,! t*d») *>otrebm hi svakako bila i paaod^a 
takovo. M |N| |NNMl vjerojatno i đoMla.Ali to se ne »oše 
tici ua brsiuu*

brug Vuk predlaže da se đmađBaJe« Uprave«® odboru dade 
rasrjeo^loa.litoije Je da li da se fos»im ma® pdvre®eMitili 
staliii Oprava! odbor.Pita^ je je da li de se uopde b<^1 
sredstva, ga stalsog EdaretarB.Bc drug Vuk je mišljenja đe pri- 
V*e®e»i odbor ne treba ft®airsti.

ŽOŽKO luSIĆ - Ova ekupltlas previd Uđi m prMl^ođlS».ju. 
trebalo je više kmkretiairoti crno što Je pmtif®ut©.Tsvjeetaj 
Upravnog odbora je u toliko ^a^jke-v.

ivlsjedba da m prostorije aepodeme donekle stoji^ell 
ne pot^no*±r^® proetorijem đruaih orravissaoije ove eu proc- 
torlje dobre i ne koriste se koliko bi trebale i mogle*!© ako 
jedaa klub spaćae eaao na rad jednoga,ili dvojice ljudi,©ada 
to vije .ije klub. ;ije se koristilo s:ve oao,što se je moglo 
kotletiti*

Hrag Tvrtko se slože da je sve^&o potreba« stala« trfi- 
nidkl eekreter#ali misli da stvar no bi s^sio samo stalni 
aekretsr»aB je nm spreman da posegne u rješavanju, tog probio- 
m.Ali m »e Še dovoljno postidi,ako ®s ne aktiviraju i 
dlanovi*

tvu-sko da treba po^ovjo privuđi storije čla®cv®,a i pri-
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vuđl više djece i mlađim.
prošle je gođiae Gradski odbor B.f.^eđlMio đa ue avlsl 

fils o o^sitiBaciji sa to M so mila sr^stw*a filmo
vi bi s.$gli vježbati.v resi rasgovom i anetojE ije đa se poe- 
tigru 1MKM> sa filasl | Tvrtko hIbII đa je
tatae MMt u klub filmfce 1 tu sije bilo po-
đsta cijelog kluba*jer đa su se filaaavi sjsecv&ije odazvali* 
BOglo bi &e prigovoriti fllsskis IHlMl radi aeođasivasija.

rur 2vrtko smtra »o®ml»ia putem* đ& Slanovi preko klu
ba se u profosioaalm organizacija
IM . MMM M sa Ml IMM' fOMd Mte to 
pođr£aw,i trebalo bi po tore presadi sredstva.

MII-Gi OR^ŽlBlg • ebraslaže funkcije i poslove sekretara*kcjl 
M složeal i WMMMhM bi postojao otela! tehaifikl s^- 
mter*»ck’ li bi se članovi vite ae-ražirsti u postliava&ju km- 
teketa i pr^alažm ji. aie^frtava.

D^A. L s.:bO • Pajsreliji stav, isrefie? M đrufova Tnks i Tvrtka 
tofi^ je^-.-isli đa je sa lofii aađ krlvaja aa evakm fa^aiife'OR 
pojedi««!*«, vr.tko od vas je teiv.Daaluđ je govoriti o eraru Sto 
treba wS!»itl^ ko tM* "u svega te-tri
MM MBBMt ljudi Risu vjerovali jtđm
u * | aMMB i dati te M đ®

*• Mi ih sa NMMM1 M v ■ > bMnđ-
2§ost ^atea^TOg film n mute!.

Hvasako đa aije grijeh da mater prijeđe u prcfegicKale. 
Ali je grijeh đa oa9kađ jeđwa prijeđe u profesfioaaletwasviB 
saboravi w

„ • Ka® odgovor đrw?u Tvrtku, filta prntavljese 
gađetke »a 1965.ro lm sa sjeđMlol V«O.ođ 18.11.1962.

- Sadstci i Mftlj^fial su*ali
aij§ l zlo ljući keji fci ih isvršilifproveli u đjelo.Jeđiao su 
Irof.^rld i Pripko p^ti- pe uspjehe sa
Save ćg je prijeđi^ đT?v>&rioe da re folira privresevi 
Ipremi odbor.

1965.ro
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- Sa prošlogodišnjoj skupštini nije u.O.dobio 
razrješnlGU,nefa su je nasđat produljen za tri Ejeeeea,ali m 
đobiveae sadutke nije izvršio.2a to postoje svakako objektivni 
razlozi.kadila su uglavnom samo dvojica, - Oreššaaln i KoholaS, 
- i sva kritika pada uglavnou saro sa njih.u®i ovako više ne 
nofv raditi,jer je sve palo samo na ajih.Od starog odbora nije 
se noglo sadi nikoga,tko bi aogao preuzeti taj posao,đa radi 
isto toliko kao OreŠ&ania.fo je dovelo do toga,da treba aaći 
stalnog čovjeka,koji bi obavljao te poslove,koje je do sada 
obavljao Oreššasin, jer su ostali dlanovi bili previše zauzeti 
svojih poslovi^.

Izabrati isto takav odbor,kao Sto je bio ovaj,bila bi 
ista stvar,i opet bi na slijedećoj cmpštini išali istu situ
aciju, ^to treba forsirati privremeni odbor,koji bi pokušao 
naći sredstva za »đ kluba i plaćanje poslova^ sekretara. Om 
skupština je točno kopija prošlogodišnje skupštine,! uz takav 
U.O.došli bi sa slijedećoj A^pštini u letu situaciju.

JC.H. W • Treba pokušati izabrati k^struktivsiji tpzawi 
odbor,Isoji bi sakoa četrmest dam išalo svoj progrsj® ^da,a 
đco stvar ae rijeci stalsi odbor,se će si privreEesi.Sreba sva
kako izabrati sovi odbor,a da li će u njega ući neki od đooe*  
danjih ljudi,pitanje je skup^tiite.dakako treba izabrati koa- 
ctruktlv-iiji odbor,pa bio on stalni,ili sodo privxeneiži.Ke bi 
se »ista pceiiglo tek privrerenls ođboraa,koji bi iisao s©do se*  
datak riješiti pitanje mterijalse baze.

• Obećanje za pcooć od strane druga krstim veliko 
je ohrabresje za klub,jer on ne mije doživjeti fijasko i nora 
ošekivnfei ponoć od Gradskog i Republičkog odbora n.2.

Zato treba odabrati novi U.0.,a lica koja su preuzela 
da riješe tu stvar,da novi b*0«oboveie da to rije će. Treba oda-

- Kesprazisno je rješenje da se izabere stalni 
upravni odbor,koji bi se obavezao da u recino dva mjeseca rije  
□1 te problmo.Srebalo bi sazvati na đis usiju zajero^avue fak
tore S.2.2reba oživiti rad u klubu i naći kmstruktivsi je forsne 
rada.

*



brati ».ove ljudskoj! 6* dati sere ideje i raditi sa mw1b 
čita prijedlog sa aovi 17.0.

* >« sviđa * to pesteisa® totototo^M <a se b©. 
fte * to plasaaa i «a to klubovi eto.
per^eatalm institucija MM^Bi Članova.Članovi dol&g« đetoe* 
to^jto to utvare Bvoj« e>MeiJ^.Cxlj je Mm Stotom i Mh 
to dlakavim omogude to se Mtoi 1 stetou toMtoBa* treba 
kritizirati ljMetkoji tele postati profesloBali.

<i»o-klub nem alkarove spooljalao satotto,®eg© samo to 
to saimju £iiwvi.Ma drugo toto Mlazove privuđi. ovdje to to» 
raju saimtl mltod totoM ttoto filmove to toto toto 
totoMtototol Majvide i projicirati totoNto tototoe

.'•' - ■./- , ti

ISOOfflS^ * totototo togtolm u i®e Poto-ktno saveza 
tototototo i toptototog ato^KuBis^ija to to MMbtoNto 
si-tociji ostalih kino-klubova i organizacija S.1.,gb Msli 
to ftoMto|» u Stoto aije MUto Mto

Btotototot Ito itototo 1 to Itototoii to to 
Be^sbliSkc® @đb@e^2hMl€^wo. sa sto® i >oto*kiao ®wew 
slavlje.

tototos ttoto rijediti to ■itoto mto^i toto to toto 
jačao Me toto raditi i kake treba rediti .Da to bila towm 
to* otoMto totototog Stototototok*^^ bi p^tt^uti 
beiji mtototo * a |totoftobitoj StoiiatotoPto^Mto 
to to rjtoavaju se<mv^ to toto jeđaa® toto toto to Sto i 
kla^mteri8a®»>©vr^ma W to alate totoStototo* •• 
treba boriti sa aeku stalku dotad ju.Ho ti pr oble nj. postoje i 
• igtoto totototojam MK

to eJcapStlaam MMto tototo Wwwlh odbora, i 
uvijek se postavljaju Meki suvišai probleM.Sako je sa ovoj 
skupdtiai tototop* proble® sekretara.Svak®ko da bi sa s^laie 
sekretarom rad bio positivalji vide udovcajavao,ali to aije 
i a» snije biti uvjet sa daljnji rad kluba.

»rug đosmlđ misli da Mije potrebad itototi privre^eM 
totoM, totototo* tototoitotototo to MtoBto to m ******* 
s&so Meki aiafeorl Uprava^ c^bom.Bit je u t<^e da ljudi s lju
bavlju rađo.a kad aetko sreuzme
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izvrši,! đu izvrši oso što Je obećao izvršiti.Treba biti ozbilj
nosti,đa se izvrši ono što se uključi.

2a osudu Je što u tri mjeseca nije rasvana skupština,! 
da aieu isvrša&i sataei^oji su dobiveni.

Klacasaterisaa Još nije izvršio ovoj zadatak prem za- 
JeđniojUTreba p< gledati fil ove kakovi se snimaju u klubu,e koji 
su razumljivi samo njihovim autorima i uskom krugu anatema* Tre
ba snimati filmove,koji bi bili razumljiviji i prihvatljiviji 
sa široke meo.Takav Je »a primjer film o mlađim telraičarim,! 
sličao.iko postoji stanovitu škola,koja želi suiniti kakav film-, 
to Je iđualna prilika da netko uši na tuđi račua.So mi seo se 
od ta rađa do sada većim djelce izvlačili.Kritika klupskih 
filmova mora biti takova,kakav Je čovjek koji je taj film sui- 
mio.Mo Je to Čovjek koji ne zna raditi »kritika ror® biti hla
ča*^ ako Je to čovjek koji sna raditi,tad kritika moše biti 
stroša«KritlkB presa film.

Stariji su članovi razočara®! sa naši© sadanjin rađani, 
freba uskladiti zahtjeve starijih člasove i naše ouleđiae.

irostcrije svakako odgovaraju, 1 da imamo ljepše prw-
torije»ii^li bi i više čla»ovatk©Ji bi pokazivali interes za 
klub.Ho u odsosu m druge kiao-kl. bove,ove su prostorije i te 
kako đobre*DBle bi se adaptirati u vrlo ugodve proston.je.Ali 
je prednost da klub za te prostorije ae plača alkakevu fitnm- 
risu, a me Čak đmose i stas ovite prihode od iz»ajaljiwaja* 
Jedini klBo-klub u Za rebu ima te oslove, i zato bi trebalo te 
prostorije više iskoristiti.

Ulaaovi imaju preraslo os Je čaja sa đruštveau imovinu. 2ato 
se a© nože kritizirati stav kluba,ako uskraćuje kamere i ostalu, 
tehniku.

7*';- nU&U-S&SaS^B£On^_£EU!SK^@S&.i 3tMne Htvo^.
žakupštim daje razrješnicu eterom Upravaoto ođbconuU kaa-

didaeic.au kesisi^ za prebrojavanje glasova tajnim glasa®Jes 
ulaze drugovi« TBSJtŽBC,3eQHELEC i SIIIIĆ.

U novi upravni odbor izabrani su«
VlADBOB HOHOIuiČ 20 glasova
-raf.ivin ^šaić 19 •
hJa^A 19 •

didaeic.au
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iOBJTO >*SSXBX 17 glasova 
IVICA 3BI^0 17 *

WEIĆ 16 »
VI. n WQJKJVIC 15 •
mama i# •

14 •

miloš ohe : 
IVAB IM 

...................- .

flMfMB 4e forsirati Seri Uprava! odbor aa temelju 
>rtjodla0k saklju&aka starog Upravaog ©gbora,đ©B^^ sa sjed
nici IMMS 18-ll-i962.gođi»ette ih objaviti u iclupakm *bixsbw**

Bb prijedlog druga OrešoaMiaa Blmpštiaa proglaBava đru- 
VLAKi-.IBA WWfr!^ MMdMtatal fBMMŠ i.- OtTTlBdftllJgl <& m 
feapi gazal^um aaliv^pero i ^*^0’ u etaHu^aj, đe

ođaljoti u babd/eu delegacija, u koju 
MMiHK 1 ' " "'

Zao aBBOWQ treba, forsirati prođuoeatsku grupu kluba-

loSto je tl^o 4Mv»i red ftto^tlr^ iacrpeB,predajeaatelj 
IVA? KGBDC zaključuje ekupdtim u 23-sate-

SSITOIKA JUWIMi »
U ^*ret»,(!ae 22.11.1962.

I s
 s

v aosmu W?ISfilKAt

(Željko Habertt<&) (Vlađinir ^akoliđ)
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IgVJRSTAJ g^RAVKOG ODBORA

Večeras smo se kao ljubitelji amaterske kinemto^ ra fije 
saetali da ođržisso Glavnu godišnju skupštinu našeg kluba.Da li 
smo, i u kojoj mjeri ceo zaista ljubitelji amaterske kinemato
graf i je, treba đa ispitamo sari sebe.*ekađa,ne baš u đavuoj proš' 
lostijovir hobije® su se bavili baš oni pravi amateri,koji su 
Bogli da ođ svog porodičnog budžeta odvoje za nekoliko špulioa 
film,uglavi' on osam i dva put osam milimetara.Voditelja u tom 
hobiju kod nas je bilo nekoliko,od kojih su neki,kao što je 
svima poznato,sai os»ivači ovog klubat pokojni Dr.raspa hakal- 
milijaa,Oktavijan Miletić i drugi,a njih su slijedili još neki, 
od kojih su još medu nama ostali Milivoj kučić i Zvonimir Pož- 
gaj.Svi drugi otpali su iz raznih razloga,kao što je gubljenje 
interesa za tu stvar,jer su već zašli malo dublje u godine i 
vole komociju,ili se bave poslovima, koji su za njih i obitelj 
korisniji u ekosomskan smislu. Drugima se opet ne sviđa sadržaj 
i smisao sadanjeg rađa u našem klubu,! sjećajući se sastanaka 
u ono vrijeme,sada kažu - nema štimmga.He znam,ali možda se 
svi oni sa gorčinom sjećaju onih vremena,kada su bili mlađi i 
imali više s^đsla za amatersku kinematografi ju, ali onu koju su 
oni tada podržavali.Možda ne će,ili nisu u staju đa shvate 
vrijeme,u kojemu danas živimo, - mislim na vrijeme,«. kojemu sva 
tehnika,pa neizostavno i tehnika filmskog stvaranja, ide krup
nim koracima naprijed.

Lijepo je,a po malo i romantično bilo,kada su se raniji 
amateri sastajali jednom nedjeljno u intimnom krugu,izvadili 
iz džepova po koji smotak filma,na kojemu su snimili svoj izlet, 
putovanje,ili sportski podvig,a na on sastanka-projekcije zadr
žali se u razgovoru us neizbježivu crnu kavu u samom klubu,111 
svrativši se u kavanu "CORZO",ili koju drugu.Hažalost,ovi sas
tanci su sasvim izostali.Razloge mislim da nije potrebno tra
žiti,ali ako baš želimo đa ih nađeno, onda se treba sjetiti iz- 
reka:"Ha tom svijetu stalna samo mijena jest* i »Ha mlađim 
svijet ostaje”»Te se Činjenice moramo pridržavati.

Rekli smo đa je tehnika, i ne samo tehnika, nego i sve 
ostalo poprimilo nove oblike,od kojih današnji bivaju potisnuti 
već sutrašnjim.Često i same ideje zastorjevaju u roku ođ đvude-
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set i četiri sata.Tako je kod nas kinoasatera.A uzmimo vrijeme 
od prilike deset godina unatrag.BaŠa je profesionalna kinemato
grafija bila tek na svom početku.Imala je samo po nekog snima
telja, režisera i autora scenarija.Danas ih kade na stotine,! 
to mlađih.Među njima ima i bivših amatera,iako mali broj.Osta
li su skoro svi načinili skokove, izuzevši neke,koji su od 1945« 
do 1952.polazili Filmski tehnikom (koji je pohađalo oko 120 
lica, od kojih danas rade na filmu tek oko dvadesetorica) .Sve u 
svem, današnji bi filmski kadar bio mnogo bolji,da se u njemu 
nalazi više kinoamateraAli to se nije moglo postidi sa onom 
vrstom amatera,koje san naprijed sposemo.U budućnosti će to 
ali biti, jer današnji kino-klubovi imaju u svom sastavu uglav
nom omladinu,koja već kod upisa u klub znade mnogo o stvaranju 
modernog filma,i o samom film uopće. Danas u nauci i tehnici, 
a i u ostalim djelatnostima u svijetu,pa i kod nas, osjeća se 
manjak stručnjaka. Taj manjak mogu da popune samo oni koji do
laze, - a to je omladina.

Heki se upišu i za kratko vrijeme izostanu,dok neki dru
gi, strpljiviji,pokazuju mnogo više volje i upisuju se u teča
jeve. Od takovih strpljivih članova već imademo i dobre, - koliko 
toliko dobre, - autore scenarija,pa i filmova.To je neka vrsta 
samoselekcije.Neki naši članovi pokazali su interes i za više 
filmsko obrazovanje,te su u toku prošle godine pohađali Viši 
filmski tečaj,koji je organizirao Centar za stručno osposobljava 
nje filmskih radnika.Taj je tečaj djelomično održavan u našim 
prostorijama.Sastavak će slijediti početkom slijedećeg mjeseca, 
također u onim našim prostorijama.Reki naši članovi već rade 
kao snimatelji na Radioteleviziji,a neki rade u profesionalnoj 
kinematografiji kao asistenti kamere i režije.To su sve člano
vi,koji su uglavnom u našem klubu dobili osnovno amatersko obra
zovanje.A značajno je da su baš amateri u Višem filmskom tečaju 
imali bolje uspjehe od drugih.

Već je nekoliko puta bilo govoreno,ali treba i čvaj put 
naglasiti,da bi se profesio alna kinematografija morala više 
zainteresirati za rad u našem klubu,i kadrove,koji se u njemu 
stvaraju.To bi se moglo očitovati u materijalnoj pomoći,što 
bi imalo vrlo velikog moralnog utjecaja na one,od kojih se oče
kuje budući filmski rad.

Baglasili smo,da na svim poljima djelatnosti sanjkaju
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kadrovi,a naravne niti naš klub nije izuzetak. Znade se da i u 
ostalim organizacijama Narodne tehnike stvar stoji isto tako. 
Ide se za tim, a i poduzimaju se mjere,da se potražnje za kadro
vima zadovolje.Ne mogu,a da ne priznam,da je i u našem klubu 
tako.

Najveći je kod nas nedostatak organi zao ione prirode,a 
zatim i mterijalni.Tz ovoga proističesve ostalo,kao što je 
malibroj snimljenih filmova u toku protekle godine,! svega je
dan tečaj za kinosmatere.Moglo bi se još sabra jati, ali, sjetimo 
se da svaki od nas ovdje ima drugih preokupacija,koje su na- 
meće vrijeme u kojem živimo.Svatko mora da se brine o svojim 
životnim potrebama,koje su sve veće i veće,a sredstva ne idu 
u korak sa tim potrebama.Opet,nemojmo zaboraviti da smo samo 
amateri,! da klubu dajemo toliko svoga slobodnog vremena,koliko 
za to imamo na raspolaganju«

Htpantjnđ je bilo govora o nekadanjim j®
to sasvim drugačije.Danas se,kao i od svih drugih organizacija 
Narodne tehnike,! od našeg kluba ssio'o očekuje i pred njega se 
postavljaju zadajfol.fi su zadaci tehnički odgoj naših građana, 
naravno »a polju amaterske kinematograf lje,putem održavanja ama« 
terskih tečajeva,učestvovanja i surađivanja u raznim akcijama 
Narodne tehnike,! t.d.Već sama po sebi kin ©amaterska struka je 
skupa.Skupa, je tehnika. Za najobičniju kamerieu treba otprilike 
40.000.- disara.Do nedavna ih se nije moglo ni nabaviti,no sada 
je već laglje.Za amaterski film 2x8 treba 220.- dinara za 
jedan metar,to jest za rolicu od 7,5 metara 2x8 treba oko 
1.800.- dinara.Za jednu rolu 16 mm.filma treba 4.500.- dinara. 
A sa jednom špulom ne da se »išta napravit i. Pored toga treba 
još platiti i troškove obrade trake.To je samo malena ilustra
cija glavnog problema - financija,a ni od kuda materijalne po
moći ili dotacija. Istina, do sada nije kucano na prava vrata. 
I za taj posao treba netko,tko će ga obaviti.Taj,tko će to uči
niti, trebao bi za tu svrhu imati na raspolaganju dosta slobod
nog vremena.

Na desetoj konferenciji Gradskog odbora Narodne tehnike 
bilo je~malog,ali po značenju velikog prigovora.Taj se prigovor 
odnosio na slabi društveni život unašem klubu.Jriznajemo da 
je to tako,ali ima i to svojih razloga,kao na primjer: nepodes-

zadajfol.fi
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nost ovih prostorija za tu svrhu.ta bi se ove prostorije prive
le svrsi,trebalo bi Ih đovršltl.to jest uvesti klimatizaciju, 
rekonstruirati osvjetljenje,obaviti nešto odgovarajućeg namjea-

JE,a što je tato ođ važnosti,treba netko tko bi stalno nadzi
rao i koatnolirao prostorije 1 pazio aa red.Možda de netko re-

' odrediti dežurstvo.Smatramo da to ne bi funkcioniralo. _ 
naš je klub u svojoj preobrazbi došao do stadlja,kađa~T 

mi je potreban stalni pladeni tehnički sekretar.Kađ bi njega 
taali,klub bi mogao odgovoriti svojta zadacima prema dlanovima, 
i zadactaa.koje mu društvo svakim dan® sve više nanede. _ \ 

upravni se odbor ne može pohvaliti sekta naročitim us- 
Pjestaa u toku prošle godine.Organizirano je snimanje tltaa o 
tafflidenju mlađih tehničara,no za sinkronizaciju Istoea nije

PO« naslov®
ZIJA ,kojl govori o poznatoj sabotaži na pošti Za,reb I.u vri-

kopije. u fazi aoatiraHja rađse

+. 4 " J”!“ OEaOral te6nJ “ ^0®«-
>« je ne-.ollctaa ođ desetak polaznika položila ispita.

i »afla dlana,u svojstvu nastavnika, održala su u decembru 1961.
23 ktaoamaterskih tedajeva.koji je polazilo

dvadeset »astavuika iz oljele Hrvatske.Predavanja su trajala 
kroz četrnaest dana po deset sati đnevno.Iedajeve.koje plagiramo 
dalje u klubu.vodlt domo poput ovo, ^ra.a za to je

T“’ ** što La
»-dostaje aaterijalMih sred stava.
trošim a*3* 81“OT1 “ 83121011 1 sami o sv®
troaku.Dvije naše pionirske sekcije ontaale su jedna pod ruko-

profeBO™ druga us p®od ivice
Hripka-Pokazale su mnogo volje 1 smisla,a to .ta je sntaanje 
cCHljelo po jednu kamerlou,dobivene na reviji ploulrsklh 111. 
«ova,koja je prošlog ljeta održana u Pionirsko. gradu,kojl je 
bio 1 organizator te revlje.O tta sekcijama treba voditi malo 

se računa.Sekcija iz Škole aa koturaškoj cesti pod stalnta
prOfeOOIa đ« ta»o nastavnik,ali sno sa

HrinZ^r?0 loeub111 ^takt.Baslog je zauzetost druga 
Hrlpka.kojl je tu sekciju vođlo.a 1 nastavnik škole,koji je tu
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sekciju vodio,premješten je.Treba što prije uspostaviti vezu 
sa ton sekcijom,Za te smo sekcije priređivali nekoliko projek
cija filmova,koje su oni sosl snimili,a i drugih,uglavnoen crta^ 
nih, zabavnih. i poučnih iz astronautike,

Pored materijala,koji su te sekcije dobivale od kluba, 
samo su članovi svojim prilozima kupovali traku i vježbali se 
u ovoj lijepoj grani tehnike,Smatra o da za ovaj rad treba odati 
priznanje drugovima prof.Šariču i Hripku za uloženi trud.

Sa našim slio filmovima učestvovali na I.neduaurođaon 
festivalu amaterskog filma,koji je ođržas u Beogradu u maju 
prošle godiš©,0d prijavljenih pet filmova prika^tna su tri. Bron
čan® statuete dobila su dva filma,i to jedan u kategoriji eks
perimentalnog, a drugi u kategoriji dokumentarnog filma.Nadalje 
smo naše filmove slali na revija amaterskih filmova u Rijeku, 
Novi Sad,Sombor,Mitrovicu i opet u Beograd,gdje je na I,otvo
renom festivalu Akademskog kluba Beograd film *PIOVB* dobio 
prvu nagradu u kategoriji eksperimentalnih filmova.Na kongres 
UKICA-e poslali amo film *3X82, RIBE KOST*,a na jedaa drugi fes
tival u francusku otišao je film "ZAGORSKI CUG’.Još dva filma 
poslana su na međunarodni festival u Braaausku.

Osim redovnih projekcija na članskim sastancima četvr
tkom, imali smo projekcija i izvan kluba,svagdje kuda su nas god 
zvali,kao što su razna poduzeća, organizacije i ustanove .Projek
cije su vršene projektorom 16 m.i projektorom 8 mm.To su bili 
uglavnom filmovi dokumentarnog ili naučnog karaktera. Za ove 
akcije i ostali rad u klubu treba drugu Vladimiru Hoholaču odati 
puno pri znanje, pa predlažemo da ga se proglasi zaslužnim članom, 
kluba.

Klupski *BLLi£R* nažalost nije mogao izlaziti^kako je 
bilo predviđeno,zbog prezauzetosti članova,koji su bili po tom 
pitanju zaduženi.

Bilo je prijedloge i nastojanja da se ponovno aktivira
ju u zasebnoj sekciji naši stariji članovi,ali je sve ostalo 
samo u fazi konzultiranja nekolicine zainteresiranih.To se 
svakako mora u najbližoj budućnosti ostvariti,jer nije pravo 
da ti nekad aktivni i zaslužni članovi budu zaboravljeni.Treba 
odrediti jedan dan u tjednu,koji njima najbolje odgovara,za 
njihove sastanke,projekcije i diskusije.Jedan ođ starijih čla-
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aova svakako bi trebao ući i u Upravni odbor kluba.
Uz prilično razgranate poslove kluba,kao sto bu: sekre- 

tarski poslovi,blagajna i knjigovodstvo,vođenje filmoteke,bi
blioteke, projekcije, - obavljen je i jedan vrlo važan posao za 
klub.Napokon je izvršen popis inventara,tako da je izvršena re
valorizacija vrijednosti svakog predmeta, t.j. predmet i,koj i su 
išali samo simboličan vrijednost,dobili su približno stvarnu, 
s& pr.kinokamere,! t.d.^redmeti.koji su dobiveni na revers.a 
koje više nismo dužni vratiti, jer su otpisani, upi san! su u po
pis i određena im je irveutarm vrijednoet.Badalje iziskuje 
prilično vremena i primanje filmova na razvijanje,kako onih iz 
našeg kluba, tako i onih koji dolaze iz vaaa, pakova je i slanje 
vlasnicima,! t.d. Također je odgovoran posao i slanje naših klup
skih na festivale i revije,te vođenje brige da li su
se ti filmovi vratili,! u kakovo® stanju.A to su samo neki važ
niji poslovi,a ima ih još mogo,koji izgledaju da nisu toliko 
važni.Uzme li se to sve u obzir,izlazi da je to preveliki posao 
sa amaterski rad.Klupski su se poslovi toliko rezvili,đa bi 
trebalo uvesti svakodnevno rađao vrijeme od po nekoliko sati.

■pi.wir.aa kontakte sa ostalim osnovnim organizacijama 
Barodna tehnike i Socijalističkog saveza radnog naroda ^ismo mat 
ostvarili zbog pomanjkanja lica,koja bi to bila u mogućnosti 
učiniti.

Od strune Pododbora za film Hepubličkog odbora bilo je 
posuđeno našem klubu da organizira u Zagrebu reviju amaterskog 
filma Hrvatske.Klub je ovo prihvatio,ali je nažalost ostalo kod 
te želje, jer ni Pododbor nije mogao naći odgovarajuća financij
ska sredstva.

Iz svega naprijed iznesenog ilazi,da su osnovci problemi, 
koji suše naš klub* pomanjkanje materijalnih sredstava 
i pomanjkanje stalnog tehničkog sekretara,koji bi obavljao klup
ske poslove i zadatke.Osnovne funkcije kluba bile su u redu, 
at i g© veći uspjesi nisu mogli postići iz ta dva razloga,<oji 
se kao problem vuku već niz godina.

Upravni odbor ssatra jedinim realnim. rješenjem,đa ova 
skupština izabere privremeni Upravni odbor, sa mandatom od tri 
mjeseca,koji će imati osnovni zadatak đa riješi pitanje mate- | 
r i jalne baze za plaćanje tehničkog sekretara^kao i pronaći po- 



đesao lice ga taj odgovora! posao.Bosadaajl Uprava! odbor je 
to pommduotali usprkos aastojaaju sije uspio.U privrm7WMl Uprav- 
ai odbor treba da uđu članovi,koji vole klub,a imaju i vremena 
da se posvete teci sadatku.Veđiaa članova dosadašnjeg Upruvog 
odbora previše je okupiraše svojim poslovima, a da bi s® mogla 
i dalje prfdivatiti tog sadatka*

Molimo Skupštinu da doseđeajm Upravom odboru dade 
rasvjesaicu.

U Zagrebu,d»e 22.11.1962. Ulovili ODBOB


